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W X Sesji Rady Gminy Sicienko w dniu 30.01.2025 r. na 15 radnych udział wzięło 15 

radnych i zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

 

Przewodniczący obrad Mariusz Stężewski – Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

Miejsce odbywania Sesji Sala posiedzeń 

Urzędu Gminy w Sicienku 

 

 

Czas trwania Sesji godz. 1400 – 1540 

 

 

Protokolant Sesji Katarzyna Batka 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli radni wg załączonej listy obecności. 

 

Zaproszeni goście: mł. insp. Tomasz Meyze – Komendant Komisariatu Policji 

w  Koronowie 

Anna Cetnarowska – Radna Powiatu Bydgoskiego 

    

Sołtysi: 

 

Alfred Malzahn – Sołtys Sołectwa Gliszcz 

 

 

Pracownicy Urzędu Gminy  

i jednostek organizacyjnych: 

 

 

 

 

 

 

Piotr Chudzyński – Wójt Gminy 

Anna Rudniak – Zastępca Wójta 

Anna Rakoczy – Sekretarz Gminy 

Anna Lewandowska - Skarbnik Gminy 

Jolanta Nowicka - Łosińska – radca prawny 

Karol Głowacki – Kierownik Zakładu Komunalnego 

w Sicienku 
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Ad.1. 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Mariusz Stężewski. Powitał radnych 

oraz wszystkie osoby obecne na Sesji. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, iż w X Sesji Rady Gminy Sicienko 

na ustawową liczbę 15 radnych uczestniczy 15 radnych, czyli wymagane quorum 

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

LISTA OBECNOŚCI RADNYCH STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 1 DO NINIEJSZEGO 

PROTOKOŁU. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się z pytaniem, czy są wnioski o  zmianę porządku obrad. 

 

Sekretarz Gminy 

 

W imieniu Wójta Gminy Sicienko zwróciła się z wnioskiem o wprowadzenie następujących 

zmian do porządku obrad:  

1. Wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie przedłużenia okresu 

obowiązywania programu rozwoju pn.”STRATEGIA I PROGRAMY  ROZWOJU 

GMINY SICIENKO NA LATA 2015-2020+” jako punkt 6. Pozostałe punkty ulegną 

przesunięciu. 

2. Zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu pomiędzy ul. Nad 

Torem a ul. Bydgoską w miejscowości Pawłówek, gmina Sicienko, gdyż jej zakres 

został wprowadzony do uchwały z kolejnego punktu porządku obrad. 

3. Wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu części miejscowości 

Sicienko, gmina Sicienko, jako punkt 11 po zmianach. 

W pierwszym wymienionym projekcie uchwały dokonano korekt po posiedzeniu Komisji 

stałych Rady Gminy. 

 

Innych wniosków nie przedstawiono. Przewodniczący poddał pod głosowanie kolejno 

zgłoszone wnioski.  

Każdy z wniosków został przyjęty jednogłośnie. 

 

IMIENNY WYKAZ GŁOSOWAŃ RADNYCH GMINY SICIENKO PODCZAS X SESJI 

RADY GMINY SICIENKO STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 2 DO NINIEJSZEGO 

PROTOKOŁU. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad po zmianach i poddał go pod 

głosowanie. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

W związku z powyższym porządek obrad X Sesji Rady Gminy Sicienko ma następujące 

brzmienie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i ewentualne wnioski o zmianę porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu IX Sesji Rady Gminy Sicienko. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i wniosków. 

5. Przedstawienie informacji o pracy Wójta Gminy między Sesjami oraz przedstawienie 

informacji o stanie finansów gminy. 



3 

 

6. Uchwała w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania programu rozwoju 

pn.”STRATEGIA I PROGRAMY  ROZWOJU GMINY SICIENKO NA LATA 2015-

2020+”. 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2025 rok. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sicienko na lata 2025 – 2033. 

9. Uchwała w sprawie zaopiniowania projektu zarządzenia Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska w Bydgoszczy zmieniającego zarządzenie w sprawie 

ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Kruszyn". 

10. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie 

ulic Dąbrowieckiej, Akacjowej, Klonowej i Nakielskiej w Sicienku, gmina Sicienko. 

11.  Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów znajdujących się przy ul. Nad Torem 

w miejscowości Pawłówek, gmina Sicienko. 

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu części miejscowości Sicienko, gmina 

Sicienko. 

 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie Sesji. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół IX Sesji Rady Gminy Sicienko został 

udostępniony radnym. Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu. Przewodniczący zwrócił się 

z wnioskiem o przyjęcie protokołu bez odczytywania i poddał go pod głosowanie. Protokół 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z wykonania uchwał i wniosków przedstawiła Zastępca Wójta. Poinformowała, 

że podczas IX Sesji w dniu 30 grudnia 2024 r. Rada Gminy Sicienko podjęła 10 uchwał. Zmiany 

budżetu zostały zrealizowane. Od 01.01.2025 r. realizowany jest nowy budżet gminy 

i obowiązująca Wieloletnia prognoza finansowa. Obie uchwały budżetowe zostały 

opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Pozostałe 

uchwały są realizowane. 

Wniosek o korektę ustawienie lustra na skrzyżowaniu ul. Orzechowej z Modrzewiową 

w Pawłówku został dzień po Sesji zrealizowany. 

 

Ad.5. 

Informację o pracy między Sesjami przedstawili Wójt Gminy i Zastępca Wójta. 

 

INFORMACJA O REALIZACJI ZADAŃ W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI STANOWI 

ZAŁĄCZNIK NR 3 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że na rachunku podstawowym budżetu gminy znajdują się 

środki w wysokości 13.203.240 zł, natomiast na lokacie terminowej w Banku Gospodarstwa 

Krajowego ulokowanych jest 8 mln zł. 

 

Anna Cetnarowska – radna Powiatu Bydgoskiego 

 

Poinformowała, że 7 lutego nastąpi otwarcie ofert w przetargu na budowę chodnika przy drodze 

powiatowej między Sicienkiem a Sitnem. Zwróciła uwagę, że realizacja tego zadania przeciąga 

się w czasie w dużej mierze ze względu na zmianę zakresu inwestycji i tym samym jej kosztów. 
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Pierwotnie miała ona bowiem kosztować 700 tys. zł, a ostatecznie przewidywany koszt to 3 

mln zł. Do końca marca nastąpi wycinka drzew w celu poszerzenia pasa drogowego. 

W Samsiecznie nastąpi także podcinka drzew. Jej koszt to 70 tys. zł. Zwróciła uwagę na 

nieporządek panujący przy inwestycji – budowy bloku przy ul. Stawowej w Sicienku. Wiatr 

roznosi śmieci po okolicy. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że w przypadku zagrożenia bezpieczeństwa na drodze zgłoszenie takie 

należałoby kierować do policji. Jeśli kwestia dotyczy utrzymania czystości i porządku na placu 

budowy, to gmina, w związku ze zgłoszeniem, będzie wyjaśniać to z wykonawcą. 

 

Radny Ryszard Treliński 

 

Zwrócił uwagę na dużą kałużę przy cmentarzu w Samsiecznie, z której przejeżdżające 

samochody wylewają wodę na pomniki. Poprosił o interwencję w tej sprawie. Droga była już 

naprawiana, jednak to miejsce zostało. 

 

Wójt Gminy 

 

Dodał, że Sołtys Sołectwa Gliszcz zgłaszał już tę sprawę. 

 

mł. insp. Tomasz Meyze  

 

Z uwagi na odejście na emeryturę podziękował mieszkańcom oraz radnym obecnej, jak 

i minionej kadencji za współpracę, za wsparcie finansowe na zakup pojazdu i sprzętu. 

Przypomniał, że policja zabezpieczała festyny, imprezy plenerowe, wystawiała swoje 

stanowisko profilaktyczne i starała się nawiązywać kontakt z mieszkańcami. 

 

Wójt Gminy 

 

Podziękował Komendantowi za współpracę. Zwrócił uwagę na skrócenie się, pod jego 

dowództwem, odległości między policją a społeczeństwem, czego przykładem jest rajd 

rowerowy organizowany w gminie, w którym policjanci uczestniczyli jadąc na rowerach. 

 

Sołtys Sołectwa Gliszcz Alfred Malzahn  

 

Podziękował Wójtowi Gminy Sicienko i Kierownikowi Zakładu Komunalnego w Sicienku 

za współpracę i dotychczasową pomoc. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie 

przedłużenia okresu obowiązywania programu rozwoju pn.”STRATEGIA I PROGRAMY  

ROZWOJU GMINY SICIENKO NA LATA 2015-2020+” (druk 4F8). Poinformował, 

że wszystkie projekty uchwał, również te wprowadzone do porządku obrad, były omawiane 

podczas wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady Gminy. Poprosił Przewodniczącą 

Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich, która prowadziła to posiedzenie, o podanie 

stanowiska obu Komisji co do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR X/66/25 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 STYCZNIA 2025 ROKU 

 

W SPRAWIE PRZEDŁUŻENIA OKRESU OBOWIĄZYWANIA PROGRAMU ROZWOJU 

PN. „STRATEGIA I PROGRAMY ROZWOJU GMINY SICIENKO NA LATA 

2015-2020+” 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 4 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2025 rok (druk 7D9). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 14 radnych głosowało za 

podjęciem uchwały, 1 radny głosował przeciw. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

Wójt Gminy Sicienko 

 

Dyskutowano na temat uzasadnienia wprowadzenia do budżetu zadania dotyczącego budowy 

oświetlenia drogowego przy ul. Szlacheckiej w Dąbrówce Nowej i realizowania takich zadań 

w ramach funduszu sołeckiego. 

 

Na tym dyskusję wyczerpano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR X/67/25 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 STYCZNIA 2025 ROKU 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU GMINY NA 2025 

ROK 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA WIĘKSZOŚCIĄ GŁOSÓW. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 5 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy finansowej gminy Sicienko na lata 2025 – 2033 

(wydruk z 23.01.2025 r.). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 14 radnych głosowało za 
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podjęciem uchwały, 1 radny głosował przeciw. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR X/68/25 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 STYCZNIA 2025 ROKU 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ GMINY SICIENKO NA LATA 2025 - 2033 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA WIĘKSZOŚCIĄ GŁOSÓW. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 6 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie 

zaopiniowania projektu zarządzenia Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska 

w Bydgoszczy zmieniającego zarządzenie w sprawie ustanowienia planu ochrony dla 

rezerwatu przyrody „Kruszyn". Poinformował, że pierwotny projekt uchwały opiniował 

pozytywnie projekt zarządzenia Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Bydgoszczy. 

Poprosił o wynik głosowania podczas wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady Gminy. 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 5 radnych głosowało za podjęciem 

uchwały, 2 radnych wstrzymało się od głosu, 8 radnych głosowało przeciw. W głosowaniu 

wzięło udział 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na skutek tego głosowania opracowany został 

nowy projekt uchwały oznaczony drukiem FBB, zawierający negatywną opinię do projektu 

zarządzenia i zmienione uzasadnienie. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR X/69/25 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 STYCZNIA 2025 ROKU 

 

W SPRAWIE ZAOPINIOWANIA PROJEKTU ZARZĄDZENIA REGIONALNEGO 

DYREKTORA OCHRONY ŚRODOWISKA W BYDGOSZCZY 

ZMIENIAJĄCEGO ZARZĄDZENIE W SPRAWIE USTANOWIENIA 

PLANU OCHRONY DLA REZERWATU PRZYRODY „KRUSZYN” 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 7 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Dąbrowieckiej, 

Akacjowej, Klonowej i Nakielskiej w Sicienku, gmina Sicienko (druk 619). 
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Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR X/70/25 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 STYCZNIA 2025 ROKU 

 

W SPRAWIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

W REJONIE ULIC DĄBROWIECKIEJ, AKACJOWEJ, KLONOWEJ 

I NAKIELSKIEJ W SICIENKU, GMINA SICIENKO 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 8 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów znajdujących się przy ul. Nad Torem w miejscowości Pawłówek, gmina Sicienko 

(druk A5D). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR X/71/25 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 STYCZNIA 2025 ROKU 

 

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO DLA TERENÓW 

ZNAJDUJĄCYCH SIĘ PRZY UL. NAD TOREM W MIEJSCOWOŚCI 

PAWŁÓWEK, GMINA SICIENKO 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 9 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

części miejscowości Sicienko, gmina Sicienko (druk 8F1). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 
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głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

Wójt Gminy Sicienko 

 

Dyskutowano na temat zasadności planowania zabudowy wielorodzinnej przy ul. Nakielskiej 

w Sicienku i konsekwencjach z tym związanych dla właścicieli zabudowy jednorodzinnej, 

przyczynach planowania tego rodzaju zabudowy. 

 

Na tym dyskusję wyczerpano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR X/72/25 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 30 STYCZNIA 2025 ROKU 

 

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO DLA TERENU CZĘŚCI 

MIEJSCOWOŚCI SICIENKO, GMINA SICIENKO 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA WIĘKSZOŚCIĄ GŁOSÓW. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 10 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.13. 

Sprawy różne: 

 

Radny Jacek Karolczak 

 

Zgłosił problem z zalewaniem skrzyżowania ulic Świerkowej i Akacjowej w Pawłówku, 

na które spływa woda z nieutwardzonej części drogi i nie ma miejsca na rozejście się 

i wsiąknięcie. Zwrócił się z prośbą o zbadanie sprawy, by znaleźć sposób na odprowadzenie 

nadmiaru wody. 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

 

Poruszył sprawę przyznawania medali prezydenta RP za długoletnie pożycie małżeńskie. 

Zwrócił uwagę, że niegdyś zwyczajem było informowanie par, które obchodzą jubileusz 

o możliwości złożenia wniosku o przyznanie medalu. Obecnie taka praktyka nie jest już 

stosowana i osoby te same musza zgłosić się do Urzędu Gminy. Zwrócił się z pytaniem 

o możliwość powrotu do starych zwyczajów, ponieważ nie wszystkie pary, szczególnie te 

w podeszłym wieku wiedzą, że przysługuje im takie odznaczenie. 

 

Radny Grzegorz Czeczot zwrócił się w następujących sprawach: 

1. Skierował pytanie o możliwość przywrócenia w Świetlicy Wiejskiej w Mochlu 

opiekunki/animatorki na potrzeby opieki nad dziećmi wracającymi ze szkoły 

w Wojnowie. Proponuje się funkcjonowanie świetlicy w godzinach 13.30 – 17.30. 

Dodał, po konsultacji z radną Beatą Wiśniewską – Zygiel, że w Osówcu również jest taka 

potrzeba i można byłoby zatrudnić jedną osobę do obsługi obu świetlic. 
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2. Skierował pytanie o przeznaczenie środków ze sprzedaży złomu – szyn z torowiska 

kolejki wąskotorowej z Sołectwa Mochle. Szyny te są składowane na terenie 

Zakładu Komunalnego w Sicienku.  

3. Poinformował o powstaniu Młodzieżowej Rady Sołectwa Mochle, która zwróciła 

uwagę na brak bezpieczeństwa po zmroku na terenie przy Świetlicy Wiejskiej 

w Mochlu. Lampy są wygaszone i na terenie, na którym spotyka się młodzież, jest 

ciemno. Zaproponował zamontowanie dodatkowego oświetlenia halogenowego 

na dachu budynku. 

4. Zgłosił potrzebę pilnej naprawy drogi gminnej w Piotrkówku na odcinku 

od dawnego pałacu do budynku nr 6. Stan drogi utrudnia mieszkańcom codzienne 

funkcjonowanie. Z informacji wynika, że droga od 2022 r. nie przechodziła 

właściwego serwisu. Winna zostać wyprofilowana, by woda nie zatrzymywała się 

na drodze. 

 

Radni Arkadiusz Szczepaniak, Danuta Krzewska i Grzegorz Czeczot zgłosili problemy 

z migającym oświetleniem ulicznym. Lampy były naprawiane i po jakimś czasie ponownie 

migają. Jest to uciążliwe dla mieszkańców. Dotyczy ul. Osówieckiej w Kruszynie przy bloku i 

ul. Aleja Kasztanowa w Mochlu.  

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że tego typu usterki usuwa operator i każdy może do niego zgłosić 

problem z oświetleniem. 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak zgłosił wniosek o przysłanie radnym na skrzynki e-mail 

informacji, co można zgłaszać w sprawach różnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wypowiedzi nie są ograniczane, jednak akurat 

te zgłoszone dotyczą konkretnych, indywidualnych kwestii. 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak zwrócił się z pytaniem, w imieniu rodziców dzieci 

uczęszczających do Szkoły Podstawowej w Sicienku, o sprzęt sportowy zakupiony za 25 tys. 

zł w ramach programu „Aktywna szkoła”, który miał trafić do szkoły, a podobno trafił do 

Centrum Sportu. 

 

Zastępca Wójta Gminy poinformowała, że sprzęt taki został zakupiony i znajduje się w szkole 

w Sicienku. Poinformowała, że zgłoszone sprawy zostaną przeanalizowane. W kwestii szyn 

wyjaśniła, że nie należą one do gminy, tylko do PKP i jej spółek, a dotychczasowe próby 

kontaktu w sprawie uregulowania ich kwestii nie rozwiązały sprawy. Dodała, że nie są to tylko 

szyny Sołectwa Mochle, ale też z innych terenów Gminy. 

 

Ad.14. 

W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady X Sesji 

Rady Gminy Sicienko. 

 

Na tym protokół zakończono. Zawiera on 9 stron ponumerowanych kolejno od 1 do 9. Jego 

integralną część stanowią załączniki ponumerowane kolejno od 1 do 10. 

 

 

 

Protokolant Sesji          Przewodniczący Rady Gminy   

 

 

 Katarzyna Batka                                   Mariusz Stężewski 


